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BRM.0012.1.9.2021       

 

 

Protokół nr 27/2021 

ze zdalnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

Rady Miasta Opola 

w dniu 18 maja 2021 r. 

 

 

Posiedzenie Komisji Rewizyjnej odbyło się w formie zdalnej, tzn. w formie 

wideokonferencji. Przewodniczący Komisji oraz pozostali członkowie łączyli się za pomocą 

programów CISCO Webex oraz eSesji. 

Posiedzenie zdalne trwało od godz. 16:03 do godz. 16:45.                  

Posiedzeniu przewodniczył radny Marek Kawa - przewodniczący Komisji. 

 

W chwili stwierdzenia prawomocności posiedzenia uczestniczyło w nim 7 członków Komisji 

(radni: Marek Kawa, Elżbieta Kurek, Tomasz Kaliszan, Jacek Kasprzyk, Jolanta Kawecka, 

Piotr Mielec i Michał Nowak). Obecność członków Komisji została potwierdzona poprzez 

odczytanie listy obecności przez przewodniczącego Komisji. Każdy radny, którego wizerunek 

był widoczny podczas wideokonferencji, potwierdzał osobiście swoją obecność wypowiadając 

słowo „obecny/a”.  

Komisja w tym składzie obradowała do końca posiedzenia. 

Listę członków Komisji oraz listę gości obecnych na posiedzeniu Komisji załącza się do 

protokołu. 

Przed przystąpieniem do porządku obrad Przewodniczący Komisji przywitał radną 

Annę Tabisz, która z dniem 29 kwietnia dołączyła do składu Komisji. 

 

Komisja obradowała według następującego porządku obrad: 

 

1. Zatwierdzenie protokołu nr 26/2021 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 

Opola w dniu 20 kwietnia 2021 r. 

 

2. Rozpatrzenie wyników kontroli BRM.0011.1.2021: ,,Wydatki miasta Opola w ramach 

polityki informacyjnej i promocyjnej miasta w latach 2018-2019". 

 

3. Sprawy różne: 

 

- Ustalenie najbliższych terminów posiedzeń Komisji Rewizyjnej. 

 

 

Do 1. punktu porządku posiedzenia: 

 

Protokół nr 26/2021 Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Opola z posiedzenia w dniu 

20 kwietnia 2021 r. został zatwierdzony bez uwag, jednogłośnie w obecności 7 członków 

Komisji. Za głosowali radni: Marek Kawa, Elżbieta Kurek, Tomasz Kaliszan, Jacek Kasprzyk, 

Jolanta Kawecka, Piotr Mielec i Michał Nowak. 
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Do 2. punktu porządku posiedzenia: 

 

Przewodniczący Komisji poprosił o omówienie kontroli BRM.0011.1.2021 

w zakresie ,,Wydatki miasta Opola w ramach polityki informacyjnej i promocyjnej miasta                   

w latach 2018-2019" radną Jolantę Kawecką – przewodniczącą zespołu kontrolnego. Radna 

opisała przebieg oraz wyniki kontroli. Przedstawiła również  zalecenia pokontrolne. 

 

Pytania  w związku z przeprowadzoną kontrolą zadał radny Marek Kawa, a odpowiedzi 

udzieliła radna Jolanta Kawecka. 

W dyskusji udział wzięli radni: Marek Kawa, Jacek Kasprzyk, Elżbieta Kurek oraz Naczelnik 

Wydziału Promocji Łukasz Śmierciak. 

 

Radna Elżbieta Kurek poprosiła, by informacje umieszczane na stronach należących do miasta 

były aktualne i rzetelne. Natomiast radny Jacek Kasprzyk podniósł kwestię, aby informacje 

dotyczące rad dzielnic publikowane były również na ogólnych stronach internetowych miasta, 

a tym samym trafiały do szerszej grupy mieszkańców. 

 

Radni przystąpili do zaopiniowania zaproponowanych zaleceń: 

 

1. Zwiększyć środki na gadżety . 

Zalecenie zostało przyjęte jednogłośnie 7 głosami. Za głosowali radni: Tomasz Kaliszan, Jacek 

Kasprzyk, Marek Kawa, Jolanta Kawecka, Elżbieta Kurek, Piotr Mielec i  Michał Nowak. 
 

2.  Zaplanować stworzenie gadżetu dedykowanego wydarzeniu, instytucji lub postaci 

kojarzonej się z Opolem. Nie wszystkie gadżety muszą mieć charakter użytkowy – długopisy, 

kubki itd.   Zarówno mieszkańcy jak i turyści chętnie kolekcjonują tzw. gadżety dedykowane, 

indywidualizowane np. figuratywne statuetki, ryciny, metaloplastyki i inne rokrocznie 

ponawiane – sygnowane datami pamiątki kojarzone  z Opolem. 

Zalecenie zostało przyjęte jednogłośnie 7 głosami. Za głosowali radni: Tomasz Kaliszan, Jacek 

Kasprzyk, Marek Kawa, Jolanta Kawecka, Elżbieta Kurek, Piotr Mielec i  Michał Nowak. 

    

 

Stanowisko Komisji Rewizyjnej 

z dnia 18 maja 2021 r. 

z przeprowadzonej kontroli Prezydenta Miasta w zakresie: 

„Wydatki miasta Opola w ramach polityki informacyjnej                                                               

i promocyjnej miasta w latach 2018-2019”. 

 

Komisja zapoznała się z protokołem kontroli oraz ustaleniami zespołu kontrolnego i nie 

wniosła uwag do przedłożonego  materiału. Biorąc pod uwagę ustalenia zespołu wynikające 

z czynności kontrolnych Komisja Rewizyjna wnioskuje do Rady Miasta Opola o wydanie na 

podstawie § 56 ust. 1 Statutu Miasta Opola następujących zaleceń pokontrolnych: 
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1. Zwiększyć środki na gadżety. 

2. Zaplanować stworzenie gadżetu dedykowanego wydarzeniu, instytucji lub postaci 

kojarzonej z Opolem. Nie wszystkie gadżety muszą mieć charakter użytkowy – 

długopisy, kubki itd. Zarówno mieszkańcy jak i turyści chętnie kolekcjonują tzw. 

gadżety dedykowane, indywidualizowane np. figuratywne statuetki, ryciny, 

metaloplastyki i inne rokrocznie ponawiane – sygnowane datami pamiątki kojarzone  

z Opolem. 

 

Powyższe podjęto jednogłośnie w jawnym głosowaniu. Za głosowali radni: Tomasz Kaliszan, 

Jacek Kasprzyk, Marek Kawa, Jolanta Kawecka, Elżbieta Kurek, Piotr Mielec i Michał Nowak. 

 

Komisja Rewizyjna przedłoży Radzie Miasta Opola stosowny projekt uchwały w sprawie 

zaleceń pokontrolnych. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej podziękował przewodniczącej zespołu kontrolnego 

Jolancie Kaweckiej za przeprowadzenie kontroli, wykonaną pracę oraz jej wkład i poświęcony 

czas. Zaznaczył, że przewodnicząca znalazła się w trudnej sytuacji w momencie sporządzania 

protokołu ze względu na fakt rezygnacji z mandatu radnego pana Marka Masnyka oraz śmierć 

radnej Danuty Sokołowskiej członków zespołu kontrolnego. 

 

 

Do 3. punktu porządku posiedzenia: 

 

 W punkcie sprawy różne ustalono najbliższy termin posiedzenia Komisji Rewizyjnej na 

dzień 2 czerwca 2021 r. godz. 16.00., podczas której radni będą pracować nad protokołem                  

,,Wykonanie Budżetu miasta Opola za 2020 rok”. 

 

Przewodniczący Komisji radny Marek Kawa przypomniał radnym, aby pytania do Prezydenta 

dotyczące badania budżetu przesyłać za pośrednictwem Biura Rady Miasta. Zaproponował 

również, by radna Anna Tabisz dołączyła do zespołu badającego wydatki budżetowe złożonego 

z radnych Tomasza Kaliszana oraz Elżbiety Kurek i zajęła się punktami związanymi z oświatą 

i wychowaniem oraz szkolnictwem wyższym. 

 

Ustalono również, że członkowie Komisji do 31 maja br. winni przesłać swoje sprawozdania      

z badania budżetu do przewodniczącego Komisji. 

 

Porządek Komisji został wyczerpany. 

Przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie. 

 

 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

 

 

  Marek Kawa 


